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NEGOCIATIONS DE 1266 AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII
Liste XL - Communsuté économigue européenne

Le secrétariat a regu de la Délégation de la Commission des Communautés
européennes le rapport suivant sur les négociations conduites en conformité de
l'article XXVIII:1 evec le Canada (SECRET/165 du ler juillet 1966).

Les négociations au titre de l'article XXVIII:1 avec le Canada n'ayent pas
abouti & un résultat mutuellement satisfaisant, le délai prévu a l'article XXVIII:3 &)
étant expiré, la Communauté économique européenne a maintenu son offre et a consolidé
au nom du Canada la position 76.03 du Terif douanier commun au taux réduit de
12 pour cent avec mise en vigueur au ler janvier 1970.

ARTICLE XXVIII NEGOTIATIONS - 1966

Schedule XL - European Economic Community

The following report on negotiations held under Article XXVIII:1 with Canada
(SECRET/165 of 1 July 1966), has been received from the delegation of the Commission of
the European Communities.

In view of the fact that the negotiations held under Article XXVIII:1 with
Canada have not yielded a mutually satisfactory result, and the time-limit laid down
in Article XXVIII:3(a) having expired, the Buropean Economic Community has maintained
its offer and has bound in respect of Canada heading No. 76.03 of the common customs
tariff at the reduced rate of 12 per cent, with effect from 1 January 1970.



